



Balance



Pure balance

BALANCE stands for soft color tones with a modern look. Reactive glazes make each piece unique – perfect for versatile table settings. The modern coup shape and the well-curated range make the collection suitable for any style.

BALANCE steht für sanfte Farbwelten im modernen Look. Reaktive Glasuren machen jedes Teil zum Unikat – perfekt für vielseitige Table-Settings. Die moderne Coup-Form und das durchdachte Sortiment passen zu jedem Stil.





Naturally cool

With its light blue hue, **BALANCE FROST** adds fresh lightness to any setting. Combined with soft natural tones, it creates a modern, calm look. For the sweet moments in life – with or without a chocolate cookie.

Mit hellem Blau bringt **BALANCE FROST** frische Leichtigkeit ins Setting. In Kombi mit soften Naturtönen entsteht ein moderner, ruhiger Look. Für die süßen Momente im Leben – ob mit oder ohne Chocolate-Cookie.

Matcha moments

Hardly any color feels as vibrant as the unique green of **BALANCE MATCHA**. It works beautifully with everything – from carpaccio and tartare to fresh veggie ideas.

Kaum eine Farbe wirkt so vital wie das einmalige Grün von **BALANCE MATCHA**. Es passt hervorragend zu allem – von Carpaccio und Tatar bis zu frischen Veggie-Ideen.

Early energy

BALANCE MATCHA adds a fresh touch to breakfast – especially when paired with **BALANCE FROST** and the cups from **PERFECT MATCH**. Ideal for savory and sweet morning treats. A combination that lets the day begin with ease.

BALANCE MATCHA setzt frische Akzente zum Frühstück – besonders im Mix mit **BALANCE FROST** und den Cups von **PERFECT MATCH**. Ideal für herzhaftes und süßes Morning Treats. Eine Kombi, die den Tag ganz entspannt starten lässt.



Cute crew

BALANCE MATCHA pairs beautifully with **SOULMATE** or **FLOW**. The green instantly lifts the mood – and the clock strikes sweet o'clock!

BALANCE MATCHA harmoniert mit **SOULMATE** oder **FLOW**. Das Grün macht gute Laune – und der Zeiger steht auf sweet o'clock!

Balance – Matcha



Fits always

With its gray tone, **BALANCE SMOKE** works with steak, salad, or any new favorite creation. The assortment – from bowl to plate – covers every situation with ease.

Mit seinem grauen Ton passt **BALANCE SMOKE** zu Steak, Salat oder neuen Lieblingskreationen. Das Sortiment – von Bowl bis Teller – deckt jede Situation entspannt ab.





Small bites, big flavor

BALANCE SMOKE keeps things simple: plates, bowls, and platters are made for relaxed snack moments – best enjoyed with good drinks and even better company.

BALANCE SMOKE macht's leicht: Teller, Bowls und Platten sind wie geschaffen für entspannte Snack-Momente – bei guten Drinks und noch besserer Gesellschaft.

Spotlight

On **BALANCE SMOKE**, food creations get their moment – colors appear richer, and toppings even more exciting. The contrasted rim sets a clean frame and turns every plate into a highlight.

Auf **BALANCE SMOKE** bekommen Food-Kreationen ihren großen Auftritt – die Farben wirken intensiver, das Topping noch spannender. Der abgesetzte Rand setzt einen klaren Frame und macht jeden Teller zum Highlight.

